

优道缸压修复剂 治烧机油 压力修复 纳米陶瓷抗磨剂

产品名称	优道缸压修复剂 治烧机油 压力修复 纳米陶瓷抗磨剂
公司名称	车境界高新材料科技（广州）有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:优道 型号:UD-247 产地:英德
公司地址	广州市番禺区番禺大道北555号天安科技创新大厦614
联系电话	400-6628285 13318861726

产品详情

品牌：UD优道

产品编号：UD-247/1.5G

企业标准：Q/YK 058-2012

仅供4S店使用

产品特点：

- 1、在摩擦表面上生成金属陶瓷层，恢复或者优化零部件之间的配合精度；
- 2、能够恢复活塞环的几何密封性；提高并均衡各气缸的压力；
- 3、修复各摩擦部件的磨损并防止其继续磨损；

4、减少发动机的噪音和振动吗、降低燃油消耗、提高发动机功率、降低尾气中CO和HC的含量；

5、提升机油压力，延长发动机使用寿命；可与各种机油相溶。

Product features:

1. Generate metal ceramic layer on the friction surface to restore or optimize the coordination precision between parts;
2. Can restore the geometric sealing of piston ring; Increase and balance the pressure of each cylinder;
3. Repair and prevent the wear and tear of all friction parts;
4. Reduce the noise and vibration of the engine, reduce fuel consumption, increase engine power, and reduce the content of CO and HC in tail gas;
5. Increase the oil pressure and extend the service life of the engine; It can dissolve with various oil.

Usage:

1. Preheat the engine to normal temperature and then close the engine;
2. Open the oil cap of the engine, and squeeze the pressure restorer of the cylinder into the oil port of the engine, then cover the oil cap;
3. Start the engine and idle for 5 minutes;
4. Drive normally. When traveling for a total of 50 hours (or 1,500 kilometers), the handling is complete.
5. If the cylinder pressure change needs to be tested, please idle for 30 minutes, and the test effect will be better after running 500 kilometers.